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PROTOKÓŁ NR LXXVI/76/2024 
sesji Rady Miejskiej Mikołowa, która odbyła się w dniu 26 lutego 2024 roku, 

w sali sesyjnej budynku Urzędu Miasta przy ul. K. Miarki 15 
 
Obrady rozpoczęto o godzinie 1600. 
Obecnych 19 radnych (na 21 ogółem). 
 
Proponowany porządek obrad. 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji nr LXXV/75/2024. 
4. Temat wiodący sesji: omówienie stanu bezpieczeństwa w Mikołowie. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie na 2024 rok, 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2024-2041, 
c) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego, 
d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu (12 339,00 zł), 
e) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na rok 2024 (1 250 000,00 zł), 
f) zmiany uchwały nr LII/504/2022 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 10 lutego 2022 r. 

w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników OSP z terenu 
gminy biorących udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 
ćwiczeniu, 

g) przekształcenia Przedszkola nr 6 w Mikołowie, 
h) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Mikołów dla trzech 

obszarów położonych: w rejonie ulicy Piaskowej – obszar nr 1, w rejonie ul. Grudniowej – 
obszar nr 2, w rejonie ul. ks. Franciszka Górka – obszar nr 3, 

i) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Mikołów dla 
obszaru Kamionka – etap II, w obszarze ul. Katowickiej, ul. Józefa Wieczorka i granicy 
miasta, 

j) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Mikołów dla obszaru Rety i Rety Śmiłowickiej – etap I, 

k) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
fragmentu miasta Mikołów dla obszaru Mokre, w rejonie ul. Sosnowej, 

l) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Mikołów w 2024 roku.  

6. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa. 
7. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania, wnioski.  
10. Wolne głosy. 
 
Do pkt 1 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska otworzyła sesję, przywitała radnych, 
zastępczynię burmistrza Iwonę Spychałę-Długosz, pracowników Urzędu, przedstawicieli jednostek 
pomocniczych, wszystkich uczestników posiedzenia oraz mieszkańców. Poinformowała, 
że burmistrz Stanisław Piechula jeszcze nie dojechał. Razem z radną Ewą Chmielorz jest jeszcze na 
spotkaniu u Wojewody Śląskiego w sprawie Kolei Dużych Prędkości Centralnego Portu 
Komunikacyjnego. Następnie przywitała gości, którzy są obecni w związku z tematem wiodącym 
sesji – p.o. komendanta powiatowego Policji w Mikołowie podinsp. Andrzeja Rudolfa, zastępcę 
komendanta Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej Arkadiusza Borowicza, 
komendanta Straży Miejskiej w Mikołowie Bogusława Łuczyka oraz prezesa Zarządu Oddziału 
Miejskiego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych Rzeczypospolitej Polskiej w Mikołowie 
Mariusza Paździora. 
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Do pkt 2 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła proponowany porządek obrad. 
Następnie zgłosiła następującą zmianę do porządku obrad: 
- wnieść do porządku obrad projekt uchwały nr 26/2024 w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysów 
oraz Rad Sołeckich i oznaczyć go literą M, 
- wnieść do porządku obrad projekt uchwały nr 27/2024 w sprawie petycji do Rady Miejskiej 
Mikołowa dotyczącej m.in. zwołania posiedzenia Rady Miejskiej oraz podjęcia uchwały w sprawie 
ustalenia stanowiska dotyczącego zmiany systemu zarządzania Rzeczpospolitą Polską na system 
prawdziwej demokracji, czyli sprawowania władzy bezpośrednio przez Naród Polski – i oznaczyć 
go literą N. 
 
Następnie głos zabrał sekretarz miasta Jakub Jarząbek, który z upoważnienia Burmistrza, zgłosił 
następującą propozycję zmiany w porządku obrad: 
- znieść z porządku obrad projekt uchwały nr 13/2024 w sprawie zmiany uchwały nr LII/504/2022 
Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 10 lutego 2022 r. w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego 
dla strażaków ratowników OSP z terenu gminy biorących udział w działaniu ratowniczym, akcji 
ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu – druk oznaczony literą F – i w miejsce to wnieść projekt 
uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika i kandydata na 
strażaka ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Mikołów. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem porządku obrad ze zgłoszonymi zmianami. 
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1. 
Zmieniony porządek obrad został przyjęty większością głosów. 
 
Do pkt 3 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła protokół z sesji 
nr LXXV/75/2024 z dnia 23 stycznia 2024 roku. Poinformowała, że do protokołu nie wniesiono 
uwag ani zmian, wobec czego protokół jest przyjęty.  
 
Do pkt 4 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że tematem wiodącym sesji 
jest omówienie stanu bezpieczeństwa w Mikołowie i w związku z tym do Rady Miejskiej Mikołowa 
wpłynęły i zostały bardzo szczegółowo omówione na posiedzeniu Komisji RM nr 1 ds. Samorządu, 
w którym uczestniczyli przedstawiciele jednostek: 
- sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Mikołowie za okres od 1 stycznia 2023 r. 
do 31 grudnia 2023 r., 
- sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Mikołowie za 
2023 rok, 
- sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Mikołowie oraz informacja o stanie 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu mikołowskiego za okres od 1 stycznia 
2023 r. do 31 grudnia 2023 r., 
- sprawozdanie z działalności Zarządu Oddziału Miejskiego Związku Ochotniczych Straży 
Pożarnych Rzeczypospolitej Polskiej w Mikołowie za rok 2023. 
Podziękowała za przygotowanie sprawozdań i poinformowała, że temat wiodący zbiegł się 
z okresem, kiedy dwóch komendantów żegnało się ze służbą, przechodziło w stan spoczynku – 
Komendant Powiatowy Policji Dariusz Klimczak oraz Komendant Powiatowy Państwowej Straży 
Pożarnej Damian Krawczyk. 
 
Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: przewodnicząca komisji Aneta Esnekier, radny Krzysztof 
Żur, p.o. komendanta powiatowego Policji Andrzej Rudolf, radna Stanisława Hajduk-Bies, 
komendant Straży Miejskiej w Mikołowie Bogusław Łuczyk, radny Łukasz Ryguła, radny Jan 
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Przewoźnik, radna Anna Chrapek-Budacz, prezes Zarządu Oddziału Miejskiego Związku 
Ochotniczych Straży Pożarnych Rzeczypospolitej Polskiej Mariusz Paździor, radny Krzysztof 
Jakubiec, radny Lech Wróblewski, radny Jarosław Sworzeń oraz przewodnicząca RM Katarzyna 
Syryjczyk-Słomska. 
 
W trakcie dyskusji m.in.: 
 
Radny Krzysztof Żur: 
- zadał pytanie o planowany termin uruchomienia odcinkowego pomiaru prędkości na DK 44, 
- zaproponował, aby doprowadzić do spotkania przedstawicieli instytucji mających wpływ na 
zabudowę przejścia dla pieszych na DK 44 na wysokości ul. Strażackiej,  
- zaapelował do Policji, aby kontrole prędkości przeprowadzane były jedynie w słusznych 
miejscach takich jak np. okolice szkół. 
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies ponownie poruszyła temat jej zgłoszenia odnośnie 
zanieczyszczania powietrza przez firmę MYCIOK. Zwróciła się z zapytaniem, czy zostały już 
poczynione jakieś kroki w celu wypracowania procedury postępowania dla mieszkańców 
w przypadku zanieczyszczania powietrza i łamania przepisów uchwały antysmogowej pomiędzy 
Strażą Miejską, Wydziałem Ochrony Środowiska Urzędu Miasta a Starostwem Powiatowym. 
 
Komendant Straży Miejskiej w Mikołowie Bogusław Łuczyk poinformował o podjętych do tej 
pory krokach. 
 
Radny Jan Przewoźnik zwrócił się m.in. z prośbą do Policji o zwrócenie szczególnej uwagi na 
problem hałasu generowanego przez motocyklistów. 
 
Radna Anna Chrapek-Budacz zgłosiła problem braku oświetlenia przy ul. Podleskiej oraz 
bocznych uliczkach (m.in. ul. Wiosenna, ul. Jagodowa, ul. Poziomkowa). Zadała pytanie, kiedy 
problem zostanie rozwiązany oraz zwróciła się do Policji z zapytaniem, czy brak oświetlenia 
wpływa na stan bezpieczeństwa w tym rejonie? 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska wystąpiła z wnioskiem o zwiększenie 
bezpieczeństwa w okolicy przejścia dla pieszych przy Szkole Podstawowej nr 3. Zwróciła się 
z prośbą, aby w godzinach szczytu czyli w momencie rozpoczęcia i zakończenia zajęć zatrudniona 
została osoba do przeprowadzania dzieci przez przejście dla pieszych lub zwiększona została liczba 
patroli w tym miejscu. 
 
Po zamknięciu dyskusji przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska ogłosiła 10-
minutową przerwę, po której wznowiła obrady. 
 
Do pkt 5 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska kolejno przedstawiła projekty uchwał 
w sprawie: 
 

a) zmian w budżecie na 2024 rok 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez komisje: 
- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 2; 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0; 
- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 8 radnych, przeciw 0, wstrzymał 
się 1; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
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Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że na sali obrad obecnych 
jest 19 radnych. 
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4.  
Uchwała nr LXXVI/794/2024 została podjęta większością głosów.   
 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta Mikołowa na lata 2024-2041 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję RM nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, 
przeciw 0, wstrzymało się 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4.  
Uchwała nr LXXVI/795/2024 została podjęta większością głosów. 
 

c) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w roku 2025 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez komisje: 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0; 
- nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 1, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXXVI/796/2024 została podjęta większością głosów.  
 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu (12 339,00 zł) 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez komisje: 
- nr 5 ds. Ochrony Środowiska w głosowaniu: za 4 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0;  
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXXVI/797/2024 została podjęta jednogłośnie. 
 

e) udzielenia pomocy Powiatowi Mikołowskiemu na rok 2024 (1 250 000,00 zł) 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez komisje: 
- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0;  
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
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Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXXVI/798/2024 została podjęta jednogłośnie. 
 

f) wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika i kandydata na strażaka 
ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Mikołów 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że jest to projekt uchwały 
na druku, który został dziś wymieniony. Wcześniejsze druki były przedmiotem obrad: 
- Komisji RM nr 2 ds. Budżetu, która pozytywnie zaopiniowała w głosowaniu: za 5 radnych, 
przeciw 0, wstrzymało się 0, 
- Komisji RM nr 1 ds. Samorządu, która nie zajęła stanowiska. 
 
W nawiązaniu nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: radna Stanisława Hajduk-Bies, burmistrz 
Stanisław Piechula, radca prawny Anna Matan-Nowicka, radny Krzysztof Żur, radna Katarzyna 
Głośna, radny Adam Zawiszowski, radny Łukasz Ryguła. 
 
W trakcie dyskusji m.in.: 
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies zapytała, jaka obowiązywała wcześniej kwota ekwiwalentu? 
Zapytała, dlaczego jest to tylko 18 zł? Poinformowała, że w zeszłym roku 1/175 wynagrodzenia 
wynosiła 41 zł i przy tych 18 zł gmina nie ma się czym pochwalić. Biorąc pod uwagę służbę i to co 
robi OSP, to ta kwota powinna być o wiele, wiele wyższa. 
 
Burmistrz Stanisław Piechula stwierdził, że nie pamięta jaka była poprzednia kwota, ale kwota 
ekwiwalentu jest podniesiona mniej więcej do kwoty, jaka jest w gminach powiatu. Stwierdził, że 
jeśli radna miała uwagi odnośnie kwoty, to należało je złożyć wcześniej i wtedy można by było to 
przeliczyć, pokazać i zaproponować zmianę. A nie po wszelkich analizach i po przejściu projektu 
przez komisje Rady. 
 
Mec. Anna Matan-Nowicka dodała, że wartość, o której wspomniała radna Stanisława Hajduk-
Bies to wartość maksymalna, do której należało ustalić ekwiwalent i gmina to robi w zakresie 
posiadanych środków. 
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies stwierdziła, że rozumie, ale nic nie stoi na przeszkodzie, aby 
złożyć wniosek formalny o zwiększenie tej kwoty do 30 zł. 
 
Burmistrz Stanisław Piechula stwierdził, że nie jest w stanie teraz przeliczyć, jak ta zmiana 
wpłynie na budżet i zwrócił się z prośbą o przegłosowanie projektu w zaproponowanej formie. 
 
Następnie radny Adam Zawiszowski, w związku z tym, że poczuwa się do współautorstwa 
nowego dokumentu, omówił zmiany zaproponowane w nowym druku projektu uchwały. 
Poinformował m.in., że nie było żadnej ingerencji w zaproponowane kwoty, a treść projektu 
uchwały została dostosowana do wymogów nowej ustawy oraz rozstrzygnięć nadzoru Wojewody. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska zwróciła się z prośbą do radnej Stanisławy 
Hajduk-Bies o doprecyzowanie wniosku formalnego. 
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies sformułowała wniosek formalny o podwyższenie w procedowanej 
uchwale wysokości ekwiwalentu z 18 zł na 30 zł oraz z 10 zł na 20 zł. Tytułem wyjaśnienia 
przedstawiła swoje kalkulacje dotyczące skutków finansowych podwyższenia kwoty ekwiwalentu. 
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Stwierdziła, że mogłoby to być około 11 tys. zł, a nawet gdyby było to 50 tys. zł to jest to kwota, na 
którą stać miasto. 
 
Mec. Anna Matan-Nowicka zwróciła uwagę, że według statutu katalog wniosków formalnych jest 
katalogiem otwartym, niemniej za podjętą uchwałą winno iść badanie skutków finansowych 
i prawnych podjęcia takiej uchwały. W tym zakresie dokument przedłożony przez burmistrza został 
opracowany w oparciu o pewien schemat finansowy i uzgodnienia, więc jeżeli nawet 
przegłosowaliby radni ten wniosek, to należałoby się zastanowić, czy taka uchwała może zostać 
podjęta, jeżeli te skutki finansowe nie zostały przeanalizowane. Dodała, że w jej ocenie zasadnym 
byłby wniosek formalny o odesłanie do ponownego opracowania. 
 
Burmistrz Stanisława Piechula poinformował ponadto – w treści uzasadnienia jest to wskazane – 
że projekt uchwały i kwota była skonsultowana z Zarządem Oddziału Miejskiego w Mikołowie 
Zawiązku Ochotniczych Straży Pożarnych RP i taka kwota została przewidziana i ustalona z panią 
skarbnik. Stwierdził również, że zależy mu na tym, aby ta uchwała weszła w życie i już 
obowiązywała. Nic nie stoi na przeszkodzie, aby ktoś wnioskował, żeby te wartości w niej 
zmieniać. 
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies – w związku z powyższym – poinformowała, iż zmienia wniosek 
formalny na następujący: wniosek formalny o nieprocedowanie uchwały i odesłanie projektu 
uchwały w celu podwyższenia kwoty. 
 
Mec. Anna Matan-Nowicka dodała, że nieprocedowanie uchwały wydłuży termin oczekiwania 
strażaków na ewentualne podniesienie ekwiwalentu. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem wniosku formalnego radnej Stanisławy Hajduk-Bies. 
 
Za przyjęciem głosowało 4 radnych, przeciw 13, wstrzymało się 2. 
Wniosek formalny nie został przyjęty. 
 
Radny Łukasz Ryguła złożył wniosek formalny o ponowne skierowanie do burmistrza 
i przeanalizowanie stawek i możliwości zwiększenia ekwiwalentu dla strażaków. Poinformował, 
że nie chce wstrzymywać wypłaty wyższego ekwiwalentu i chce zagłosować za przyjęciem 
uchwały oraz aby za uchwałą poszedł wniosek o przeanalizowanie możliwości zwiększenia stawki. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska ogłosiła 10-minutową przerwę, po której 
wznowiła obrady. 
 
Nastąpiła dalsza dyskusja, w której głos zabrali: radny Łukasz Ryguła, radny Krzysztof Jakubiec, 
radna Grażyna Ostafin oraz przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska. 
 
W trakcie dyskusji m.in.: 
 
Radny Łukasz Ryguła zwrócił się z prośbą o przegłosowanie jego wniosku formalnego po 
podjęciu uchwały – wniosek formalny o wystąpienie do burmistrza o przeanalizowanie możliwości 
podwyższenia kwoty ekwiwalentu. 
 
Radny Krzysztof Jakubiec, jako przedstawiciel środowiska Ochotniczych Straży Pożarnej 
Mikołowa, zwrócił uwagę, że środki na ten cel były uchwalone w budżecie miasta na 2024 rok. 
Kwoty zostały ustalone z zarządem i zaproponowane podwyżki nie załamują funduszy 
ochotniczych straży pożarnych. Dodał również, że stawka będzie równa w całym powiecie. Zwrócił 
się z prośbą o przegłosowanie uchwały w zaproponowanej formie. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska podziękowała radnemu Krzysztofowi 
Jakubcowi za wypowiedź. Potwierdziła, że to Rada Miejska uchwala środki i zostało to zrobione 
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w grudniu 2023 roku. Wprowadzanie zmian do projektu uchwały, które niosą za sobą skutki 
finansowe powinno być poprzedzone ich analizą i wskazaniem źródła pochodzenia tych środków. 
Stwierdziła, że nie chciałaby aby w przestrzeń publiczną szła informacja, że Rada Miejska nie chce 
podwyższenia środków na ochotnicze straże pożarne, zaproponowana stawka została 
skonsultowana z Zarządem OSP, więc nie jest to coś co jest robione poza strażakami. To, że 
wniosek radnej Stanisławy Hajduk-Bies został odrzucony, to jest tylko i wyłącznie racjonalne 
i odpowiedzialne podejście do obowiązków radnego, do podejmowania uchwał i do tego co odbywa 
się na sesji. Przypomniała jeszcze raz, że pierwotny projekt uchwały wpłynął 12 lutego, został 
skierowany do dwóch komisji RM nr 2 i nr 1 i przez cały ten czas radni mogli wnosić ewentualne 
uwagi do jego treści. Żadne uwagi nie wpłynęły. Stwierdziła, że wprowadzanie takich zmian, bez 
podparcia i pokrycia finansowego na sesji, uważa za zagrania mało odpowiedzialne w stosunku do 
budżetu miasta i w stosunku do traktowania siebie nawzajem. 
  
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 2, wstrzymał się 1.  
Uchwała nr LXXVI/799/2024 została podjęta większością głosów. 
 
Radny Łukasz Ryguła wycofał swój wniosek formalny i wniósł o skierowanie tematu do Komisji 
RM nr 1 ds. Samorządowej w celu rozważenia możliwości i skutków podwyższenia kwoty. 
 

g) przekształcenia Przedszkolna nr 6 w Mikołowie 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 radnych, 
przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
 
Ze względu na problemy techniczne uniemożliwiające wzięcie udziału w głosowaniu przez radną 
Ewę Chmielorz i ustalenie właściwego wyniku głosowania przewodnicząca RM Katarzyna 
Syryjczyk-Słomska zarządziła reasumpcję głosowania. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że na sali obrad jest 
20 radnych. 
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXXVI/800/2024 została podjęta jednogłośnie.  
 

h) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Mikołów dla 
trzech obszarów położonych: w rejonie ulicy Piaskowej - obszar nr 1, w rejonie 
ul. Grudniowej - obszar nr 2, w rejonie ul. ks. Franciszka Górka - obszar nr 3 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 4 radnych, 
przeciw 0, wstrzymało się 2.  
 
W nawiązaniu głos zabrał radny Krzysztof Żur, który zwrócił się z prośbą o omówienie projektu. 
Zapytał, czy są to wszystko tereny gminne i czy jest na nich możliwość zabudowy. 
 
Kierownik Biura Planowania Przestrzennego Agnieszka Martynus omówiła projekt 
i poinformowała, że przedmiotowe tereny są terenami gminnymi bez możliwości zabudowy. 
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Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1.  
Uchwała nr LXXVI/801/2024 została podjęta większością głosów. 
 

i) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Mikołów dla 
obszaru Kamionka – etap II, w obszarze ul. Katowickiej, ul. Józefa Wieczorka 
i granicy miasta 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5 radnych, 
przeciw 0, wstrzymało się 3. Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag do 
projektu mpzp zostało zaopiniowane zgodnie z załącznikiem nr 2 do projektu uchwały. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Przystąpiono do głosowania nad odrzuceniem nieuwzględnionych uwag do procedowanego 
projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
 
Wynik głosowania przedstawia poniże zestawienie: 
 

Lp. NR 
UWAGI GŁOSOWANIE OPINIA 

Pierwsze wyłożenie 

1. 8.4 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 15 PRZECIW – 3 WSTRZYM. SIĘ – 2 

2. 42.4 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 15 PRZECIW – 0 WSTRZYM. SIĘ – 5 

3. 42.9 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 15 PRZECIW – 0 WSTRZYM. SIĘ – 5 

4. 51.7 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 15 PRZECIW – 0 WSTRZYM. SIĘ – 5 

5. 115 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 15 PRZECIW – 1 WSTRZYM SIĘ – 4 

6. 125 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 15 PRZECIW – 1 WSTRZYM SIĘ – 4 

7. 126.8a 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 15 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ – 5 

8. 187b 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 15 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ – 5 

9. 211.2 
za częściowym nieuwzględnieniem i częściowym uwzględnieniem Uwaga częściowo 

nieuwzględniona 
i częściowo uwzględniona ZA – 15 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ - 5 

Drugie wyłożenie 

10. 1 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 15 PRZECIW – 2 WSTRZYM SIĘ - 3 

11. 2 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 16 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ - 4 

12. 3 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 15 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ - 5 
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Następnie przystąpiono do głosowania nad przyjęciem ww. uchwały w całości.  
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 1, wstrzymało się 4.  
Uchwała nr LXXVI/802/2024 została podjęta większością głosów. 
 

j) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu miasta Mikołów dla obszaru Rety i Rety Śmiłowickiej – 
etap I 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 7 radnych, 
przeciw 0, wstrzymał się 1. 
 
W nawiązaniu głos zabrał radny Krzysztof Żur, który zwrócił się z prośbą o omówienie projektu. 
 
Kierownik Biura Planowania Przestrzennego Agnieszka Martynus omówiła projekt 
i poinformowała, że celem jest przeznaczenie terenu przy oczyszczalni ścieków na potrzeby własne 
oczyszczalni pod farmę fotowoltaiczną. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXXVI/803/2024 została podjęta jednogłośnie. 
 

k) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
fragmentu miasta Mikołów dla obszaru Mokre, w rejonie ul. Sosnowej 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 7 radnych, 
przeciw 0, wstrzymał się 1. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXXVI/804/2024 została podjęta jednogłośnie. 
 

l) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Mikołów w 2024 roku 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 5 ds. Ochrony Środowiska w głosowaniu: za 4 
radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Zapytań ani uwag nie było. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXXVI/805/2024 została podjęta jednogłośnie. 
 

m) zarządzenia wyborów Sołtysów oraz Rad Sołeckich 
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W nawiązaniu nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: radna Stanisława Hajduk-Bies, 
przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska, radny Krzysztof Żur oraz radca prawny Anna 
Matan-Nowicka. 
 
W trakcie dyskusji: 
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies stwierdziła, że dotychczas przeprowadzenie wyborów 
w sołectwach było zadaniem nowej rady, nowej kadencji. Dlaczego ta rada decyduje o wyborach 
sołtysów? 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska wyjaśniła, że kadencja radnych została 
przedłużona przez rząd, a kadencja sołtysów nie i to się nałożyło. Stąd w tym najbardziej gorącym 
okresie kończą się obie kadencje. 
 
Radny Krzysztof Żur zapytał, dlaczego radni się spieszą. Trzy dni po wyborach będą wybory na 
sołtysa, nie dajemy ludziom odsapnąć. Zapytał, czy są jakieś prawne przeszkody, żeby przesunąć 
te wybory o miesiąc i zostawić te czynności nowej radzie? Stwierdził, że jeśli pani mecenas 
zapewni go, że nie ma możliwości przesunąć wyborów w sołectwach w czasie, to głosujemy 
uchwałę, a jeśli jest taka możliwość, to wystąpi z wnioskiem formalnym o zdjęcie projektu uchwały 
z porządku obrad. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska stwierdziła, że zarówno sołtysi, jak i panie 
z Biura Rady i radni bardzo chętnie przesunęliby ten okres, ale niestety nie ma takiej możliwości. 
 
Mec. Anna Matan-Nowicka przypomniała, kiedy odbyły się wybory sołtysów w 2019 roku 
(Śmiłowice 25 lutego 2019 r., Bujaków 27 lutego 2019 r., Borowa Wieś 1 marca 2019 r., Mokre 
4 marca 2019 r., Paniowy 7 marca 2019 r.). Kadencja jest 5-letnia, więc uchwała w sprawie 
zarządzenia wyborów powinna być podjęta już wcześniej. Poinformowała, że statut zezwala, aby 
sołtysi i rady sołeckie działały do daty kolejnych wyborów, ale należy zauważyć, że nie można 
przedłużać tego w nieskończoność. Terminy, które przewiduje statut są bardzo długie – 30 dni na to 
żeby zawiadomić mieszkańców – sama rada podejmując uchwałę co najmniej do dwóch miesięcy 
wcześniej. Sytuacja wygląda tak, że chcieliśmy aby te 5-letnie kadencje zostały prawidłowo 
utrzymane i by wybory odbyły się zgodnie z zapisami obecnych statutów sołectw. Tak zostały 
przeliczone 5-letnie kadencje, biorąc pod uwagę zapisy zezwalające na działanie sołtysów i rad 
sołeckich na działanie w międzyczasie i przeprowadzone w terminach określonych w statutach. 
 
Radny Krzysztof Żur stwierdził, że nie usłyszał, że nie można przesunąć tych wyborów. 
Nie chodzi o przesunięcie o kilka miesięcy, ale tylko o miesiąc. Wystąpił z wnioskiem formalnym 
o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad. 
 
Do wypowiedzi odniosły się: przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska oraz mec. Anna 
Matan-Nowicka. 
 
Następnie przystąpiono do głosowania nad przyjęciem wniosku formalnego radnego Krzysztofa 
Żura. 
 
Za przyjęciem wniosku głosowało 4 radnych, przeciw 14, wstrzymało się 2. 
Wniosek formalny nie został przyjęty. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 1, wstrzymało się 3.  
Uchwała nr LXXVI/806/2024 została podjęta większością głosów. 
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n) petycji do Rady Miejskiej Mikołowa dotyczącej m.in. zwołania posiedzenia Rady 
Miejskiej oraz podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stanowiska dotyczącego zmiany 
systemu zarządzania Rzeczpospolitą Polską na system prawdziwej demokracji, czyli 
sprawowania władzy bezpośrednio przez Naród Polski 

 
W nawiązaniu głos zabrała radna Stanisława Hajduk-Bies, która zapytała, dlaczego radni się tym 
zajmują, skoro to nie jest w kompetencjach Rady Miejskiej. 
 
Mec. Anna Matan-Nowicka poinformowała, że petycja wpłynęła wprost do Rady Miejskiej, 
a w treści był wniosek o podjęcie posiedzenia. Sprawa, którą petycja porusza faktycznie nie jest 
przedmiotem czynności rady, niemniej rada jest organem kolegialnym i podejmuje czynności 
w postaci uchwał, dlatego w projekcie uchwały jest wskazanie, że Rada Miejska Mikołowa uznaje, 
że nie jest to przedmiot do rozpatrzenia przez Radę Miejską. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4.  
Uchwała nr LXXVI/807/2024 została podjęta większością głosów. 
 
Do pkt 6 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że w dniu 19 lutego 2024 
roku odbyło się posiedzenie Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników w wyborach 
uzupełniających na kadencję 2024-2027. Do Rady Miejskiej Mikołowa wpłynęły dwa zgłoszenia, 
oba zgłoszenia wpłynęły w terminie i spełniły wymagania formalne. Zgłoszenia są do wglądu 
w Biurze Rady Miejskiej. Również w dniu 19 lutego 2024 roku wystąpiono z pismem do 
Komendanta Wojewódzkiego Policji w sprawie zasięgnięcia informacji o kandydatach na 
ławników.  
Następnie poinformowała, że do Rady Miejskiej Mikołowa wpłynęły: 
-  zawiadomienie Departamentu Ochrony Środowiska, Ekologii i Opłat Środowiskowych Urzędu 
Marszałkowskiego Województwa Śląskiego o przyjęciu przez Sejmik Województwa Śląskiego 
uchwały nr VI/65/14/2024 w sprawie obszaru chronionego krajobrazu "Potok Bujakowski", 
- informacja z Krajowego Stowarzyszenia Sołtysów o trwającym konkursie „Fundusz sołecki – 
najlepsza inicjatywa”, 
- zawiadomienie Wojewody Śląskiego o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie 
stwierdzenia nieważności uchwały nr LXXV/788/2024 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 
23 stycznia 2024 r. w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat od ceny nieruchomości 
gruntowej sprzedawanej jej użytkownikowi wieczystemu i wysokości stawek procentowych tych 
bonifikat, 
- rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały 
nr LXXV/788/2024 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 23 stycznia 2024 r. w sprawie określenia 
warunków udzielania bonifikat od ceny nieruchomości gruntowej sprzedawanej jej użytkownikowi 
wieczystemu i wysokości stawek procentowych tych bonifikat, 
- sprawozdanie z działalności merytorycznej Miejskiego Domu Kultury w Mikołowie za rok 2023, 
 
Ponadto poinformowała, że Komisja RM nr 8 Rewizyjna przedłożyła protokół pokontrolny 
nr 2/2024 z przeprowadzonej, w związku z wpłynięciem do Rady Miejskiej Mikołowa zażalenia 
z dnia 16 sierpnia 2023 r. na działalność sołtysów i rad sołeckich mikołowskich jednostek 
pomocniczych – sołectwa Borowa Wieś, sołectwa Bujaków, sołectwa Mokre, sołectwa Paniowy 
oraz sołectwa Śmiłowice. Poinformowała, że Rada Miejska Mikołowa przystąpi do przyjęcia 
przedłożonych przez komisję wniosków pokontrolnych. 
 
W nawiązaniu głos zabrał radny Krzysztof Żur, który przedstawił swoje stanowisko w sprawie 
i poinformował m.in., że zabiegał podczas posiedzenia Komisji RM nr 8 Rewizyjnej, aby w treści 
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protokołu pokontrolnego był zapis o tym, żeby Gazeta Mikołowska opracowała rzetelny artykuł na 
ten temat – wniosek przepadł. 
 
Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska, 
radny Krzysztof Żur, burmistrz Stanisław Piechula. 
 
W trakcie dyskusji radny Krzysztof Żur wezwał redaktora naczelnego Gazety Mikołowskiej 
do poruszenia sprawy na łamach Gazety Mikołowskiej i zamieszczenie artykułu na temat 
działalności sołtysów i wyników kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że Komisja Rewizyjna 
wypracowała wnioski pokontrolne i jeśli zostaną przyjęte, to zgodnie ze statutem zostaną 
przekazane burmistrzowi i sołtysom. Nie ma praktyki publikowania protokołów pokontrolnych 
w Gazecie Mikołowskiej. Odczytała statutowe obowiązki przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
Zwróciła się do radnego Krzysztofa Żura i stwierdziła, że jeśli chce publikować i informować 
opinię publiczną, również o swoich niedociągnięciach, to ma do tego prawo. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem wniosków pokontrolnych w formie zaleceń po kontroli 
przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną zawartych w Protokole Pokontrolnym nr 2/2024. 
 
Poinformowała, że na sali obrad obecnych jest 19 radnych. 
 
Za przyjęciem wniosków głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Wnioski pokontrolne zostały przyjęte jednogłośnie. 
 
Następnie przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przypomniała, że w dniu 
29 lutego 2024 r. upływa termin złożenia oświadczeń majątkowych na koniec kadencji, a do 
30 kwietnia 2024 r. należy złożyć oświadczenia majątkowe za 2023 rok. 
 
Do pkt 7 
  
Burmistrz Stanisław Piechula poinformował, że: 
- sprawozdanie z realizacji uchwał zostało złożone,  
- wszystkie ważniejsze wydarzenia z okresu międzysesyjnego zamieszczone są w Informatorze, 
który przedłożył radnym i mieszkańcom. 
 
Do pkt 8 
 
Radny Krzysztof Żur odczytał dwie interpelacje: 
- w sprawie oznaczenia przejścia dla pieszych na DK44 przy ul. Gliwickiej w Mikołowie Borowej 
Wsi, 
- w sprawie zadłużenia miasta. 
 
Radny Krzysztof Jakubiec w imieniu mieszkańców Kamionki zwrócił się z prośbą, aby autobus 
nr 541 kończył swoją trasę na Placu Synagogi. 
 
Do pkt 9 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że do Rady Miejskiej 
Mikołowa wpłynęły: 
- odpowiedź zastępcy burmistrza Mateusza Handla z dnia 29 stycznia 2024 r. na zapytanie radnej 
Grażyny Ostafin w sprawie lepszego oznakowania Jadłodzielni, 
- pismo naczelnika Wydziału Inwestycji, Utrzymania Infrastruktury i Usług Komunalnych 
Zbigniewa Konska skierowane do Komendy Powiatowej Policji z dnia 25 stycznia 2024 r. 
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w związku z interpelacją radnego Krzysztofa Żura w sprawie bezpieczeństwa ruchu drogowego 
na ul. Piaskowej, 
- odpowiedź burmistrza Stanisława Piechuli z dnia 1 lutego 2024 r. na interpelację radnego 
Krzysztofa Żura w sprawie bezpieczeństwa ruchu drogowego na ul. Piaskowej, 
- odpowiedź zastępcy burmistrza Mateusza Handla z dnia 30 stycznia 2024 r. na interpelację 
radnego Remigiusza Kusia w sprawie poprawy bezpieczeństwa komunikacji ul. Górnośląskiej. 
 
W nawiązaniu głos zabrał radny Krzysztof Żur, który odniósł się do odpowiedzi udzielonej 
radnemu Remigiuszowi Kusiowi i poinformował, że wystąpił do burmistrza z pismem w sprawie 
ul. Oświęcimskiej i jest ciekawy, jaką odpowiedź on otrzyma. 
 
Radny Remigiusz Kuś odniósł się do wypowiedzi radnego Krzysztofa Żura i poinformował, 
że przebudowa skrzyżowania DK 44 i ul. Górnośląskiej nie jest inwestycją miejską oraz, że będzie 
zmieniona nawierzchnia tej drogi. 
 
Do pkt 9 
 
W ramach wolnych głosów m.in.: 
 
Radna Anna Chrapek-Budacz zwróciła się z zapytaniem, kiedy zostanie przywrócone oświetlenie 
na ul. Podleskiej od siedziby firmy Widłak do kopalni, łącznie z bocznymi uliczkami – 
ul. Poziomkowa, ul. Jagodowa i ul. Wiosenna. 
 
Radna Grażyna Ostafin w imieniu mieszkańców ul. Krakowskiej zwróciła się z prośbą 
o uprzątnięcie zalegających od jesieni worków z liśćmi. 
 
Radny Krzysztof Żur odniósł się do treści zawartych w gazetce informacyjnej, którą otrzymali 
mieszkańcy „Sprawozdanie z 9 lat działalności. 2015-2023”. Odniósł się również do imprez 
organizowanych z mieście, w których uczestniczyli tylko radni, którzy są przedstawicielami 
koalicji, a przedstawicieli opozycji się nie zapraszało. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska stwierdziła, że wydarzenia organizowane 
w mieście są ogólnodostępne i każdy może w nich uczestniczyć bez specjalnego zaproszenia. Tylko 
od aktywności radnych zależy, czy będą w nich uczestniczyć. Zwróciła się z prośbą, aby 
dyskutować o faktach, a takie uwagi zostawiać na rozmowy kuluarowe. 
 
Burmistrz Stanisław Piechula odniósł się do słów radnego Krzysztofa Żura odnośnie informatora 
dla mieszkańców – stwierdził, że m.in. jest to jego prywatna gazetka informująca. 
 
Radna Anna Chrapek-Budacz poruszyła temat harmonogramu prac remontowych na 
os. Mickiewicza i zwróciła się z prośbą o zadbanie o dojścia do budynków. 
 
Radna Grażyna Ostafin poruszyła temat imprezy „Dziecięca Fest Frajda”, która odbyła się 
w dniach 24-25 lutego w hali MOSiR. Poinformowała o zastrzeżeniach, z którymi zwrócili się do 
niej rodzice – m.in. dzieci zbyt mało kontrolowane przy wchodzeniu na dmuchańce. Poinformowała 
również, że pytali z jakiej okazji była zorganizowana impreza i ile podatnicy będą musieli za nią 
zapłacić. 
 
W nawiązaniu głos zabrali: radna Martyna Centkowska-Strzelczyk, radny Jarosław Sworzeń oraz 
burmistrz Stanisław Piechula, radny Łukasz Ryguła, przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-
Słomska, radny Sylwester Czarnota oraz radny Krzysztof Żur. 
 
Radna Martyna Centkowska-Strzelczyk podziękowała radnej Grażynie Ostafin za pomoc przy 
organizacji imprezy. Poinformowała, że impreza odbyła się pierwszy raz i pomysł, aby 
organizować imprezę dla dzieci powstał w związku z imprezą profilaktyczną „Różowy Mikołów”, 
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która skierowana jest do kobiet i w związku z „Męskim Festem” dla mężczyzn. Odniosła się 
również do kwestii zastrzeżeń rodziców. Stwierdziła, że ona osobiście nie słyszała żadnych uwag 
od rodziców. Stwierdziła, że co do zachowania dzieci na dmuchańcach – zapisy regulaminu były 
jasne, niestety niektórzy ich nie przestrzegali. Podsumowała, że była to pierwsza taka impreza 
i doświadczenie będzie wykorzystane następnym razem. 
 
Burmistrz Stanisław Piechula dodał, że impreza wzięła się stąd, że rodzice zgłaszali, że dużo 
imprez organizowanych jest dla seniorów, a bardzo mało dla rodziców i dzieci. Stwierdził, że było 
takie zainteresowanie, że impreza prawdopodobnie zostanie utrzymana co roku. Podziękował 
wszystkim zaangażowanym wolontariuszom. Poinformował, że przedstawi, ile ta impreza 
dokładnie kosztowała. 
 
Radny Łukasz Ryguła stwierdził, że organizując taką imprezę nie mogło obyć się bez drobnych 
wpadek, niemniej impreza była bardzo dobrze zabezpieczona i cały czas była obecna pomoc 
medyczna. 
 
W międzyczasie radna Stanisława Hajduk-Bies ponownie odniosła się do wydanej przez 
burmistrza gazetki informacyjnej i zapytała, czy burmistrz wydał ją jako burmistrz czy jako 
Stanisław Piechula? Stwierdziła, że w kampanii wyborczej obowiązuje dyscyplina finansowa – 
zapytała, ile można wydać na kampanię wyborczą? 
 
Burmistrz Stanisław Piechula odniósł się do wypowiedzi radnej i stwierdził, że każdy może swoją 
prywatną gazetkę wydać. Pytał i uzyskał odpowiedź, że wydanie takiej gazetki jest dozwolone. 
 
Następnie przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska zamknęła dyskusję, podziękowała 
za udział w obradach i zamknęła sesję.  
 
Obrady zakończono o godz. 1851. 
Na tym protokół zakończono.  
 
Informacja: 
 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 
dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej  
– link: https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/141/rada-miejska-mikolowa.htm 
 
 
Protokołowała: Przewodnicząca  
 Rady Miejskiej Mikołowa 
Katarzyna Pustułka 
  Katarzyna Syryjczyk-Słomska 


